

Published by the
Canadian Medical Association
Publié par
l'Association médicale canadienne
1867, prom. Alta Vista Dr.
Ottawa ON K1G 3Y6

Associate Editor
Rédactrice associée
Patricia Lightfoot
patricia.lightfoot@cma.ca
tel 800 663-7336 x2108
fax 613 565-5471

Administration / Service administratif
Melanie Mooy, melanie.mooy@cma.ca

Translation / Traduction
Marie Saumure

Production
Kathryn A. Freamo
Nicole Barbeau, Carole Lalonde, Clara Walker

Online Publishing / Publication en direct
Holly Bodger
Jeremy Sims, Shirley Waddell

Advertising / Publicité
613 731-8610 x2127/2314; fax 613 565-7488;
advertising@cma.ca

Classified Advertising
Annonces classées
Beverley Kirkpatrick
Deborah Rodd

Display Advertising / Annonces publicitaires
Nancy Pope

Marketing and Advertising Sales
Marketing et publicité
Keith Health Care

Toronto: tel 905 278-6700 or
toll free/sans frais 800 661-5004
fax 905 278-4850
Montréal: tel 514 624-6979 or
toll free/sans frais 877 761-0447
fax 514 624-6707

info@keithhealthcare.com



All prescription drug advertisements have been cleared by the Pharmaceutical Advertising Advisory Board.

Toutes les annonces de médicaments prescrits ont été approuvées par le Conseil consultatif de publicité pharmaceutique.

Canada

We acknowledge the financial support of the Government of Canada, through the Canada Magazine Fund, toward our editorial costs.

Nous remercions le gouvernement du Canada d'avoir accordé son soutien financier à nos dépenses de publication par l'intermédiaire du Fonds du Canada pour les magazines.



President / Président
Sunil V. Patel

Secretary General / Secrétaire général
William G. Tholl

Acting Director, Publications
Directeur intérimaire, Publications
Lorne Ross

Editor-in-Chief, Publications
Rédacteur en chef, Publications
John Hoey

Associate Director, Publishing Services
Directrice associée, Services d'édition
Glenda Proctor

The *Journal of Psychiatry & Neuroscience* publishes original research articles and review papers in clinical psychiatry (adult and child) and neuroscience that relate to major psychiatric disorders, particularly schizophrenia, affective disorders and neurodegenerative diseases. The journal therefore provides a forum for original basic and clinical science research that will present its readership with an integrated perspective on current and emerging issues in clinical and biological psychiatry. In this respect, the *Journal of Psychiatry & Neuroscience* represents a new and unique concept in communication that will bring together the latest advances in both psychiatry and neuroscience.

La *Revue de psychiatrie & de neuroscience* publie des articles de recherches originales et des examens critiques en psychiatrie clinique (adulte et infantile) et en neuroscience, qui portent sur d'importants troubles psychiatriques et en particulier sur la schizophrénie, les troubles affectifs et les maladies neurodégénératives. La revue offre ainsi une tribune où l'on peut présenter des recherches originales en sciences fondamentales et cliniques, et qui exposera à ses lecteurs une perspective intégrée des enjeux courants en psychiatrie clinique et biologique. À cet égard, la *Revue de psychiatrie & de neuroscience* constitue un concept de communication innovateur des progrès les plus récents réalisés tant en psychiatrie qu'en neuroscience.

All editorial matter in the *Journal of Psychiatry & Neuroscience* represents the opinions of the authors and not necessarily those of the Canadian Medical Association (CMA). The CMA assumes no responsibility or liability for damages arising from any error or omission, or from use of any information or advice contained in the *Journal of Psychiatry & Neuroscience*, including articles, editorials, reviews, abstracts, letters and advertisements.

Tous les articles à caractère éditorial dans la *Revue de psychiatrie & de neuroscience* représentent les opinions de leurs auteurs et n'engagent pas l'Association médicale canadienne (AMC). L'AMC décline toute responsabilité civile ou autre quant à toute erreur ou omission ou à l'usage de tout conseil ou information figurant dans la *Revue de psychiatrie & de neuroscience* et les articles, éditoriaux, critiques, résumés, lettres et publicités y paraissant.

Advertisers' Index / Index des annonceurs

AstraZeneca
Seroquel 161, Outside Back Cover
Biogen Idec Canada Inc.
Avonex 172, 173
Biovail Pharmaceuticals Canada
Wellbutrin SR 184 A, B, C, D
GlaxoSmithKline
Paxil CR 162
Janssen-Ortho Inc.
164, 165
Risperdal 163
Lundbeck Canada Inc.
Celexa 170, 171
Keppra 206, 207
Organon Canada Ltd.
Remeron Inside Back Cover

Pfizer Canada Inc.
Aricept 166
Wyeth
Effexor XR Inside Front Cover, 194, 195

PRESCRIBING INFORMATION

Aricept 235
Avonex 222, 223
Celexa 228, 229
Effexor XR 236, 237, 238, 239
Keppra 230, 231
Paxil CR 224, 225, 226, 227
Remeron 232, 233
Seroquel 234

Janssen

Risperdal

4 clr. Bootlug

March 2004